

**TABLE OF CONTENTS****目 录****Application of Apriori Algorithm in Finding User's Webpage Browsing Mode**  
(Apriori 算法在发现用户网页浏览模式上的应用)

L. WEI, J. Y. LIU, C. WANG.....125

**Design and Implementation of a Dataflow Monitoring System Based on the Genetic Algorithm Thought**  
(一种基于遗传算法思想的流量监测系统的设计与实现)

M. ZHU, W. P. YANG, H. Q. SU.....131

**Simulation of Flexible Arms of Truck-Mounted Concrete Pump Based on ADAMS**  
(基于 ADAMS 的柔性混凝土泵车臂架仿真研究)

Y. ZHANG, H. YE.....138

**An Application Study of Factor Analysis in TCM Acupuncture Clinical Data Analysis**  
(因子分析在中医针灸临床数据分析中的应用研究)

J. WU, Q. F. HUANG, X. Y. FENG, H. Q. SU.....144

**Research on Forecasting Structural Risks of Large-Scale Software Based on Ripple Degree**  
(基于波及度的软件结构风险预测方法的研究)

Z. LIU, Q. ZHANG, H. ZHAO.....151

**B/S Structure-Based Checking on Work Attendance Management System Using Face Recognition**  
(基于 B/S 结构面部识别考勤系统的设计实现)

J. ZHANG, X. WANG.....157